

RESERVATION CONFIRMATION 预订确认信

To 至	耿昊倩	From 来自	东北大学国际学术交流中心预订部
Company 公司名称	北京康辉旅行社	Telephone NO. 电话号码	024-8369 0000
Telephone NO. 电话号码		Fax NO. 传真号码	024-8367 1818
Fax NO. 传真号码		Email 邮件地址	
No. of Pages 页数		Date 确认信发送日期	2018-8-17

Thank you for your recent inquiry with regards to the accommodation at NEU International Hotel. We are pleased to confirm your reservation as the following:

十分感谢您对东北大学国际学术交流中心的支持，我们很荣幸为您确认房间预订的如下细节：

Guest Name 客人姓名	Arr. Date 到店日期	Dep. Date 离店日期	Room Type 房间类型	Room Rate/Night 房间价格/晚	Conf. No. 确认号码
高月求	2018-8-24	2018-8-25	高级大床房	350	1808170057
Arrival Flight 到达航班			Departure Flight 离沈航班		

For ALL Chinese nationals, Shenyang PSB requires guests to show their second generation ID card in order to check in, First generation ID cards are not allowed to be used anymore for check in purpose.

请中国国籍客人出示第二代身份证件，一代身份证件已不再允许使用

Please fill in the information below to guarantee the above bookings. If not, the bookings will be confirmed as non-guarantee bookings and will be held till 18:00.

请填写以下担保预定信息，如未填写，此预订将为非担保预定并将被保留到 18:00.

Guarantee Reservation: by Credit Card _____ Expire Day _____

担保预定：信用卡卡号 _____ 有效期 _____

Cardholder Signature: _____ 持卡人签字: _____

Pay by guest own charge pay by company, others pay by guest own All charge pay by company

客人自付

房费公司付，杂费客人自付

所有费用公司付

This daily rate includes of 1 daily breakfast and 15% surcharge.

房价包含 1 份早餐及 15% 的附加费

GUARANTEE RULES 担保条约

For reservations guaranteed with a form of payment at time of booking, rooms are held until hotel check-out time the day following the arrival. If non guarantee, reservation will be held at 18:00. After 18:00 need to provide credit card for guarantee.

当预订已被担保时，房间将为您保留至次日酒店规定之结账时间；当预订无担保时，房间将保留到当晚 18:00，如果超过 18:00 需要提供信用卡信息做担保。

RESERVATION CONFIRMATION 预订确认信

To 至	耿昊倩	From 来自	东北大学国际学术交流中心预订部
Company 公司名称	北京康辉旅行社	Telephone NO. 电话号码	024-8369 0000
Telephone NO. 电话号码		Fax NO. 传真号码	024-8367 1818
Fax NO. 传真号码		Email 邮件地址	
No. of Pages 页数		Date 确认信发送日期	2018-8-17

Thank you for your recent inquiry with regards to the accommodation at NEU International Hotel. We are pleased to confirm your reservation as the following:

十分感谢您对东北大学国际学术交流中心的支持，我们很荣幸为您确认房间预订的如下细节：

Guest Name 客人姓名	Arr. Date 到店日期	Dep. Date 离店日期	Room Type 房间类型	Room Rate/Night 房间价格/晚	Conf. No. 确认号码
陈永平	2018-8-24	2018-8-25	高级大床房	350	1808170057
Arrival Flight 到达航班			Departure Flight 离沈航班		

For ALL Chinese nationals, Shenyang PSB requires guests to show their second generation ID card in order to check in, First generation ID cards are not allowed to be used anymore for check in purpose.

请中国国籍客人出示第二代身份证件，一代身份证件已不再允许使用

Please fill in the information below to guarantee the above bookings. If not, the bookings will be confirmed as non-guarantee bookings and will be held till 18:00.

请填写以下担保预定信息，如未填写，此预订将为非担保预定并将被保留到 18:00。

Guarantee Reservation: by Credit Card _____ Expire Day _____

担保预定：信用卡卡号_____ 有效期_____

Cardholder Signature: 持卡人签字:

Pay by guest own charge pay by company, others pay by guest own All charge pay by company

客人自付

房费公司付，杂费客人自付

所有费用公司付

This daily rate includes of 1 daily breakfast and 15% surcharge.

房价包含 1 份早餐及 15% 的附加费

GUARANTER RULES 担保条约

For reservations guaranteed with a form of payment at time of booking, rooms are held until hotel check-out time the day following the arrival. If non guarantee, reservation will be held at 18:00. After 18:00 need to provide credit card for guarantee.

当预订已被担保时，房间将为您保留至次日酒店规定之结账时间；当预订无担保时，房间将保留到当晚 18:00，如果超过 18:00 需要提供信用卡信息做担保。

RESERVATION CONFIRMATION 预订确认信

To 至	耿昊倩	From 来自	东北大学国际学术交流中心预订部
Company 公司名称	北京康辉旅行社	Telephone NO. 电话号码	024-8369 0000
Telephone NO. 电话号码		Fax NO. 传真号码	024-8367 1818
Fax NO. 传真号码		Email 邮件地址	
No. of Pages 页数		Date 确认信发送日期	2018-8-17

Thank you for your recent inquiry with regards to the accommodation at NEU International Hotel. We are pleased to confirm your reservation as the following:

十分感谢您对东北大学国际学术交流中心的支持，我们很荣幸为您确认房间预订的如下细节：

Guest Name 客人姓名	Arr. Date 到店日期	Dep. Date 离店日期	Room Type 房间类型	Room Rate/Night 房间价格/晚	Conf. No. 确认号码
罗威	2018-8-24	2018-8-25	高级双床房	450	1808170057
Arrival Flight 到达航班			Departure Flight 离沈航班		

For ALL Chinese nationals, Shenyang PSB requires guests to show their second generation ID card in order to check in, First generation ID cards are not allowed to be used anymore for check in purpose.

请中国国籍客人出示第二代身份证件，一代身份证件已不再允许使用

Please fill in the information below to guarantee the above bookings. If not, the bookings will be confirmed as non-guarantee bookings and will be held till 18:00.

请填写以下担保预定信息，如未填写，此预订将为非担保预定并将被保留到 18: 00。

Guarantee Reservation: by Credit Card _____ Expire Day _____

担保预定：信用卡卡号_____ 有效期_____

Cardholder Signature: 持卡人签字:

Pay by guest own charge pay by company, others pay by guest own All charge pay by company

客人自付

房费公司付，杂费客人自付

所有费用公司付

This daily rate includes of 1 daily breakfast and 15% surcharge.

房价包含 1 份早餐及 15% 的附加费

GUARANTER RULES 担保条约

For reservations guaranteed with a form of payment at time of booking, rooms are held until hotel check-out time the day following the arrival. If non guarantee, reservation will be held at 18:00. After 18:00 need to provide credit card for guarantee.

当预订已被担保时，房间将为您保留至次日酒店规定之结账时间；当预订无担保时，房间将保留到当晚 18:00，如果超过 18:00 需要提供信用卡信息做担保。

RESERVATION CONFIRMATION 预订确认信

To 至	耿吴倩	From 来自	东北大学国际学术交流中心预订部
Company 公司名称	北京康辉旅行社	Telephone No. 电话号码	024-8369 0000
Telephone No. 电话号码		Fax No. 传真号码	024-8367 1818
Fax No. 传真号码		Email 邮件地址	
No. of Pages. 页数		Date 确认信发送日期	2018-8-17

Thank you for your recent inquiry with regards to the accommodation at NEU International Hotel. We are pleased to confirm your reservation as the following:

十分感谢您对东北大学国际学术交流中心的支持，我们很荣幸为您确认房间预订的如下细节：

Guest Name 客人姓名	Arr. Date 到店日期	Dep. Date 离店日期	Room Type 房间类型	Room Rate/Night 房间价格/晚	Conf. No. 确认号码
谭普忠	2018-8-24	2018-8-26	高级双床房	450	1808170057
Arrival Flight 到达航班			Departure Flight 离沈航班		

For ALL Chinese nationals, Shenyang PSB requires guests to show their second generation ID card in order to check in, First generation ID cards are not allowed to be used anymore for check in purpose.

请中国国籍客人出示第二代身份证件，一代身份证件已不再允许使用

Please fill in the information below to guarantee the above bookings. If not, the bookings will be confirmed as non-guarantee bookings and will be held till 18:00.

请填写以下担保预定信息，如未填写，此预订将为非担保预定并将被保留到 18: 00.

Guarantee Reservation: by Credit Card _____ Expire Day _____

担保预定：信用卡卡号 _____ 有效期 _____

Cardholder Signature: 持卡人签字:

Pay by guest own charge pay by company, others pay by guest own All charge pay by company

客人自付

房费公司付，杂费客人自付

所有费用公司付

This daily rate includes of 1 daily breakfast and 15% surcharge.

房价包含 1 份早餐及 15% 的附加费

GUARANTEE RULES 担保条约

For reservations guaranteed with a form of payment at time of booking, rooms are held until hotel check-out time the day following the arrival. If non guarantee, reservation will be held at 18:00, After 18:00 need to provide credit card for guarantee.

当预订已被担保时，房间将为您保留至次日酒店规定之结账时间；当预订无担保时，房间将保留到当晚 18:00, 如果超过 18:00 需要提供信用卡信息做担保。



RESERVATION CONFIRMATION 预订确认信

To 至	耿昊倩	From 来自	东北大学国际学术交流中心预订部
Company 公司名称	北京康辉旅行社	Telephone NO. 电话号码	024-8369 0000
Telephone NO. 电话号码		Fax NO. 传真号码	024-8367 1818
Fax NO. 传真号码		Email 邮件地址	
No. of Pages 页数		Date 确认信发送日期	2018-8-17

Thank you for your recent inquiry with regards to the accommodation at NEU International Hotel. We are pleased to confirm your reservation as the following:

十分感谢您对东北大学国际学术交流中心的支持，我们很荣幸为您确认房间预订的如下细节：

Guest Name 客人姓名	Arr. Date 到店日期	Dep. Date 离店日期	Room Type 房间类型	Room Rate/Night 房间价格/晚	Conf. No. 确认号码
陈晓蓉	2018-8-24	2018-8-25	高级大床房	450	1808170057
Arrival Flight 到达航班			Departure Flight 离沈航班		

For ALL Chinese nationals, Shenyang PSB requires guests to show their second generation ID card in order to check in. First generation ID cards are not allowed to be used anymore for check in purpose.
请中国籍客人出示第二代身份证件，一代身份证件已不再允许使用

Please fill in the information below to guarantee the above bookings. If not, the bookings will be confirmed as non-guarantee bookings and will be held till 18:00.

请填写以下担保预定信息，如未填写，此预订将为非担保预定并将被保留到 18:00.

Guarantee Reservation: by Credit Card _____ Expire Day _____
担保预定：信用卡卡号_____ 有效期_____

Cardholder Signature:

持卡人签字：

Pay by guest own charge pay by company, others pay by guest own All charge pay by company
客人自付 房费公司付，杂费客人自付 所有费用公司付

This daily rate includes of 1 daily breakfast and 15% surcharge.

房价包含 1 份早餐及 15% 的附加费

GUARANTEE RULES 担保条约

For reservations guaranteed with a form of payment at time of booking, rooms are held until hotel check-out time the day following the arrival. If non guarantee, reservation will be held at 18:00. After 18:00 need to provide credit card for guarantee.

当预订已被担保时，房间将为您保留至次日酒店规定之结账时间；当预订无担保时，房间将保留到当晚 18:00，如果超过 18:00 需要提供信用卡信息做担保。



RESERVATION CONFIRMATION 预订确认信

To 至	耿昊倩	From 来自	东北大学国际学术交流中心预订部
Company 公司名称	北京康辉旅行社	Telephone No. 电话号码	024-8369 0000
Telephone No. 电话号码		Fax No. 传真号码	024-8367 1818
Fax No. 传真号码		Email 邮件地址	
No. of Pages 页数		Date 确认信发送日期	2018-8-17

Thank you for your recent inquiry with regards to the accommodation at NEU International Hotel. We are pleased to confirm your reservation as the following:

十分感谢您对东北大学国际学术交流中心的支持，我们很荣幸为您确认房间预订的如下细节：

Guest Name 客人姓名	Arr. Date 到店日期	Dep. Date 离店日期	Room Type 房间类型	Room Rate/Night 房间价格/晚	Conf. No. 确认号码
达胡白乙	2018-8-24	2018-8-26	高级大床房	350	1808170057
Arrival Flight 到达航班			Departure Flight 离沈航班		

For ALL Chinese nationals, Shenyang PSB requires guests to show their second generation ID card in order to check in, First generation ID cards are not allowed to be used anymore for check in purpose.

请中国国籍客人出示第二代身份证件，一代身份证件已不再允许使用

Please fill in the information below to guarantee the above bookings. If not, the bookings will be confirmed as non-guarantee bookings and will be held till 18:00.

请填写以下担保预定信息，如未填写，此预订将为非担保预定并将被保留到 18:00.

Guarantee Reservation: by Credit Card _____ Expire Day _____

担保预定：信用卡卡号_____ 有效期_____

Cardholder Signature: _____ 持卡人签字: _____

Pay by guest own charge pay by company, others pay by guest own All charge pay by company

客人自付

房费公司付，杂费客人自付

所有费用公司付

This daily rate includes of 1 daily breakfast and 15% surcharge.

房价包含 1 份早餐及 15% 的附加费

GUARANTEE RULES 担保条约

For reservations guaranteed with a form of payment at time of booking, rooms are held until hotel check-out time the day following the arrival. If non guarantee, reservation will be held at 18:00, After 18:00 need to provide credit card for guarantee.

当预订已被担保时，房间将为您保留至次日酒店规定之结账时间；当预订无担保时，房间将保留到当晚 18:00, 如果超过 18:00 需要提供信用卡信息做担保。

No. 80 Wenti West Road, Heping District, Shenyang 110004, P. R. China 中国沈阳市和平区文体西路 80 号 邮编 : 110004

Tel 电话:(86-24) 83690000 Fax 传真:(86-24)83671818 Internet site 网址 :www.Neuih.com